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هدیه به خوانندگان

اخبار ادبی و هنری

پای درس علی)ع(

آیت الله بهجت)ره(: اگر بشر به همان اندازه که به جسمش 
اهمیت می دهد به روحش نیز می پرداخت، هیچ غم و غصه ای 

باقی نمی ماند.

پورنو ساز معروف ؛ تحلیل گر برنامه هفت!
برنامه »هفت« که جمعه شــب از شبکه 3 ســیما پخش شد، برای تحلیل 
جوایز اســکار امســال به »اسی نیک نژاد« متوسل شــد! همان پورنو سازی که 
حدود 5 ســال پیش توســط حلقه انحرافی دولت قبل به ایران دعوت شد و با 
فریب دادن مســئولان ســینمایی همان دولت، پروژه ای 7-8 میلیاردی به نام 

»لاله« راه انداخت تا زندگی یک دختر رالی باز را به تصویر بکشد! 
روزنامــه کیهان در تاریخ های 21 تیرماه ، 2 ، 5 و 14 مرداد 1391 به طور 
مفصل به کارنامه ســیاه »اســی نیک نژاد« و فیلم هایش در همکاری با یکی از 
پورنو ســازان معروف آمریکایی به نام »زلمان کینگ« و کمپانی وی پرداخت و 
نقش او را در تک تک فیلم هایی که به وی منتسب شده، با استناد به پایگاههای 
معتبر فرهنگ فیلم مورد بررســی قرار داد. دوســتان اهل مطالعه می توانند به 
مطلب مفصل »همه فیلم های اسی نیک نژاد« در شماره 14 مرداد 1391 کیهان 

مراجعه نمایند.
پس از آن افشــاگری ها، جناب اســی نیک نژاد )که برخلاف ادعای مجری 
برنامه »هفت«به دلیل اســلامی بودن نام »اســدالله« و حساسیت کمپانی های 
هالیوودی برروی اســامی اسلامی، نامش را تغییر داده!( از نظرها پنهان شد. از 
قول ریاســت وقت مرکز گسترش سینمای مســتند و تجربی )که سرمایه گذار 
فیلم »لاله« بود( گفته شــد که از بودجه 7 میلیاردی پروژه فیلم یاد شده، همه 
آن را دریافت کرده و دستمزد خود را نیز تمام و کمال گرفته و به بهانه تدوین، 

راش های فیلم را نیز از ایران خارج کرده است! 
اینک جناب »اســی« که با خوش خیالی و ســاده لوحی مدیران سینمایی 
دولت دهم، حداقل 7 میلیارد تومان از پول بیت المال را به هدر داده و با تداوم 
همان روند در دوران معاونت ســینمایی دولت بعــدی هم به مذاکره پرداخته، 
حَکَــم تعیین کرده و برای تــداوم کار زمینه چینی نموده، با گردنی افراشــته 
مجددا بازگشــته و در رســانه ملی که بازهم از بودجه همــان بیت المال اداره  
می شــود، بدون آنکه به روی مبارک بیاورد و از پول های برباد رفته و راش های 
به غارت رفته بگوید )یا مجری برنامه که آنقدر هندوانه زیر بغل جناب »اسی« 
می گذاشت، لااقل سؤالی در این مورد بپرسد( حالا طلبکار ملت شده و از ادامه 
ســاخت فیلمش می پرســد که باز هم هزینه میلیاردی دیگری دریافت کرده و 

راهی همان هالیوود خود شود!
اما اســی نیک نژاد در برنامه »هفت« با ادعای عضویت در آکادمی اســکار، 
به عنوان کارشــناس قرار بود به تحلیل مراسم فوق بپردازد. گویا اینکه به نظر 
می رســد با توجه به قوانین آکادمی علوم و هنرهای سینمایی آمریکا و ضوابط 
عضویــت در این آکادمی که معمولا نامزدان و برندگان اســکار و ســینماگران 
برجســته را شــامل می شــود و با توجه به فعالیت جناب »اســی« در برخی 
اســتودیوهای پورنوساز از جمله کمپانی »زلمان کینگ« )که در همان هالیوود 
هم بدنام اســت!( بعید به نظر می رســد که وی عضو آکادمی اســکار باشــد و 
حرف های وی از یک ادعای صرف فراتر نمی رود. خصوصا که 4-5 ســال پیش 
و در آســتانه ســاخت فیلم »لاله« وی ادعا داشت در شاخه کوچکی از کمپانی 
کلمبیا به نام »تریومف« ، قائم مقام پست پروداکشن فیلم بوده و حالا در برنامه 
هفت مدعی می شود که اصلا قائم مقام کل کمپانی کلمبیا است! و به نظرم در 
برنامه بعدی احتمالا خود را رئیس کلمبیا پنداشــته و در برنامه بعدتر در مقام 

ریاست کل هالیوود قرار گیرد و خدا بعد از آن را به خیر کند!
علاوه براین، اطلاعات وی از آکادمی اسکار نیز کاملا مغلوط بود. گویا اساسا 
وی اتحادیه هــا و کانون های حرفه ای ســینمایی مانند اتحادیه تهیه کنندگان و 
کارگردانان و نویســندگان و بازیگران و... ســینمای آمریکا را با شاخه های این 
حرفه ها در آکادمی اشــتباه گرفته و براســاس همین اشتباه، اطلاعات غلط به 
خورد بینندگان برنامه »هفت« داد و مجری برنامه هم مدام برایش به اصطلاح 

نوشابه باز می کرد!
وی در حالــی کــه یکی به نعــل می زد و یکــی به میــخ، از یک طرف، 
جشنواره های اروپایی را سیاســی خوانده و از طرف دیگر جوایز اسکار را کاملا 
ســینمایی و حرفه ای دانست و در مقابل مواضع ضد و نقیض مجری برنامه، گاه 
آکادمی اســکار را همپای مردم و در جهت ســلیقه آنها معرفی می کرد و گاهی 

هم در مقابله با نظر عوام و در جهت سرمایه داران حاکم!
به نظر می رسد متولیان رسانه ملی بیش از این بایستی در انتخاب و گزینش 
کارشناســان خود دقت به عمل آورند تا اگر آنها اطلاعات کافی درباره موضوع 
برنامه نداشــته و حتی کارنامه ای ســیاه را یدک می کشند، لااقل از جمله برباد 

دهندگان بیت المال نباشند که مردم به این یک فقره خیلی حساس هستند. 
 روایت یک بازیگر از برخورد دبیر شورای عالی تهیه کنندگان:
شرط گذاشتند که حرفت را پس بگیر

 تا پولت را بدهیم!
یک بازیگر از رفتار کارگردان فیلمی که پیش از این سابقه دبیری صفحات 
ســینمایی روزنامه های زنجیره ای را داشت انتقاد کرد و گفت: شرط گذاشتند 

که حرفت را پس بگیر تا پولت را بدهیم!
به گزارش ســینماروزان، حمیدرضا آذرنگ از بــازی در فیلم »دعوتنامه« 
به کارگردانــی و تهیه کنندگی مهرداد فرید دلخور بــود و البته بعد از تحریم 
نشست رسانه ای این فیلم در جشنواره در گفت وگویی به گلایه از این کارگردان 

پرداخت.
وی نیمــه بهمن مــاه با گلایــه از مهرداد فریــد که دبیر شــورای عالی 
تهیه کنندگان هم هســت گفته بود: وقتی در اتفاقی قــرار گرفتم که خیلی از 
اتفاق ها افتاده بود و من نمی دانســتم. بی نهایت اصرار کردم تا وضعیت درست 
شــود اما آقــای فرید اهمیتی نمی دادنــد. من مطمئم اگر آقــای فرید اعتماد 
می کردند و در مورد بازیگران کمی حساسیت های خود را برای تولید اثر هنری 
بالا می بردند این اتفاقات پیش نمی آمد تا فیلمی قابل دفاعی ســاخته شود اما 

من هیچ دفاعی ندارم چون می دانم در آنجا اتفاقات غلطی افتاده است!
گویا همین گفت وگو برای آذرنگ دردسرساز شده است و باعث شده نتواند 
دستمزدش را با »دعوتنامه« تسویه کند. آذرنگ در برنامه اخیر »هفت« در این 
بــاره گفت: چون تهیه کننده این فیلم آقای فرید بخاطر مصاحبه ای که من در 
ایام جشنواره کرده بودم از من دلخور است، کمتر ترجیح می دهم حرف بزنم و 
قرار است این هفته به خاطر حرف هایی که زدم به شورای حل اختلاف برویم.

وی ادامه داد: نمی دانم چرا نباید درباره رفتاری که با من شده و گلایه هایم 
حرفی بزنم و بعد از حرف زدن، جلوی چکم را بگیرند و شرط بگذارند که حرفت 
را پــس بگیر و برو مصاحبه بکن تا پولــت را بدهیم! من حرف بدی هم نزدم و 
مومنامه از آقای فرید خواهش کردم تا زمانی که سینما آن قدر برایشان بزرگوار 
و دغدغه شریف نشده فیلم نســازند! اگر بزرگترین توبیخ ها برای حرفم درنظر 

گرفته شود من باز هم  بر روی حرفم هستم.
فرمانده کل سپاه 

به دیدن یک نمایش رفت
سرلشــکر جعفری فرمانده کل سپاه پاســداران انقلاب اسلامی جمعه 13 

اسفند با حضور در تالار وحدت به تماشای اجرای نمایش  »غبار2« نشست.
همچنین هفدهمین اجرا نمایش غبار به خانواده شــهدا و ایثارگران مدافع 
حرم اهل بیت)ع( تقدیم شــد و در پایان اجرا ضمن تقدیر از خانواده شــهیدان 
مدافع حرم شجاع، عسکری و بیات به نمایندگی از گروه هنری نمایش غبار و از 
طرف سازمان فرهنگی هنری بشارت علی لهراسبی، میرطاهر مظلومی و استاد 

امیر اسکندری جوایزی را به خانواده شهدا اهدا کردند.
نمایش غبار به کارگردانی محمدرضا مداحیان برای نخســتین بار سال 93 
در تــالار وحدت به روی صحنه رفت. »غبار 2« نیــز با زمینه آیینی و موضوع 
خاص حضرت فاطمه زهرا)س( توســط انوش معظمی نویســندگی و از اواسط 

بهمن نیز دوباره به اجرا رفت.
نظام درمان و سلامت

 زیر ذره بین کاریکاتوریست ها
کاریکاتوریست ها در پنجمین مسابقه کاریکاتور بزنگاه به نقد نظام سلامت 

و پزشکی می پردازند.
مســابقه این دوره بزنگاه با موضوع »طرح تحول ســلامت؛ پزشک سالاری 
و حقوق بیمار« خواهد بود و بر این اســاس مشــکلات نظام بهداشت و درمان 
کشور، چالش های طرح تحول ســلامت و عملکرد وزارت بهداشت سوژه نقد و 

طنزپردازی کاریکاتوریست ها قرار می گیرد.
این مســابقات هر ماه حول یک موضوع ویژه برگزار می شــود و هنرمندان 
حرفه ای یا آماتور می توانند از طریق تلگرام به نشــانی Bezangah95@   آثار 

خود را ارسال نمایند.
آخرین مهلت ارســال آثار بیستم اسفند ماه است.هر شرکت کننده می تواند 

با 3 اثر در مسابقه شرکت کند.

مراســم افتتاح تحریریه جدید باشگاه خبری - 
فرهنگی توانا و رونمایی از پایگاه اینترنتی این باشگاه 

با حضور مدیرمسئول روزنامه کیهان برگزار شد.
حســین شــریعتمداری پس از افتتاح تحریریه باشگاه 
توانا، در ســالن کوثر معاونــت پژوهش و آموزش خبرگزاری 
فارس بــرای کارآموزان باشــگاه توانا حضــور یافت و طی 
سخنانی ضمن توصیه به کارآموزان باشگاه توانا برای مطالعه 
تاریخ اســلام، محل منازعه اصلی دشــمن با انقلاب اسلامی 
را نشســتن اسلام ناب بر کرســی حاکمیت دانست و گفت:  
چون حریف می داند که ما به اسلام ناب حساس هستیم، در 
همین زمینه دســت به تحریف می زند. برای مثال در تاریخ 
صدر اســلام شاهد سه صلح هستیم. صلح حدیبیه، حکمیت 
در جنــگ صفین و صلح امام حســن)ع(. بر اســاس همین 
سه صلح، ممکن اســت تحریف کنندگان بگویند اساسا بنای 
معصومین و ائمه)س( بر این بود که صلح کنند، در حالی که 

به هیچ وجه این طور نیست.
به گزارش فــارس، شــریعتمداری افــزود: اتفاقا وقتی 
شــما به تاریخ مراجعه می کنید، می بینید که خنجر شــمر 
را صلح طلب هــا تیز کردند. در صفیــن هنگامی که حضرت 
امیــر)ع( در اوج اقتدار بودند، اینها گفتنــد باید صلح کنیم. 
موقعی که ماجرا رســید به دوران امام حســن)ع(،  و ســران 
سپاهشان یک به یک به دشمن پیوستند، امام مظلوم ما را در 
میدان تنها رها کردند و دم از صلح زدند. اما وقتی به عاشــورا 
رســید، دیگر صحبت از صلح نکردند. وقتی به عاشورا رسید، 
دیگر دم از صلح نزدنــد، گفتند صلح معنی ندارد، یا بپذیر و 
بیعت کن، یا تو را می کشــیم. اینها دقیقا همان افراد بودند، 
همان اشــعث ها بودنــد که صلح را به امــام علی)ع( تحمیل 
کردند. حال وقتی شــما می خواهید به تاریخ اســلام استناد 
کنید، به کدام  یک استناد می کنید؟  لذا  چون روی این موارد 

حساسیت هست،  مطالعه درباره 
اینها ضرورت دارد.

درگیری ماهوی جمهوری 
اسلامی با نظام سلطه 

به  مدیرمســئول کیهــان 
دشــمنی ماهوی اسلام ناب با 
اســتکبار اشــاره کرد و گفت:  
درگیری ما با نظام سلطه، یک 
درگیری ماهوی است. یعنی ما 
درگیر هســتیم.  با هم  ماهیتا 
پایانی برای آن متصور نیســت 
مگــر اینکــه یکــی از طرفین 
دهند؛  ماهیت  تغییــر  درگیر، 
یا ما دســت از اســلام ناب در 

حاکمیت برداریم یا نظام سلطه دست از خوی استکباری اش 
بکشــد و به قول حضرت امام)ره(، از خر شیطان پیاده شود. 
بنابراین چون این دو حالت دیده نمی شــود،  درگیری ادامه 
دارد و فقــط میدان های درگیری تغییر می یابد. توجه به این 
مســئله از این جهت اهمیت دارد که ما هیچ وقت از دشمن 
غافل نشــویم. به قول حضرت امیر)ع(، نخوابید که دشــمن 
بیدار اســت. فکر می کنم بهترین تعبیر برای دشمن، همان 
تعبیر حضرت امام)رض( است که آمریکا شیطان بزرگ است. 
شیطان به دشــمنی اش سوگند خورده، هرگز از دشمنی اش 

دست برنمی دارد و از همه راه ها و مسیرها استفاده می کند.
شریعتمداری با اشاره به میدان نرم نبرد با دشمن، گفت: 
امروزه ما درگیر جنگی هستیم که قبل ها به آن جنگ افکار 
گفته می شــد و در مقابلش جنگ ابزار بود. بعدها به تدریج 
به ویژه پس از انتشــار کتاب جوزف نــای، بحث جنگ نرم 
پیش آمد. واقعیت این اســت که انسان ها همان طوری عمل 
می کنند که فکر می کنند. بنابرایــن اگر حریف بتواند افکار 
عمومــی را در اختیار بگیرد و مدیریــت کند، قطعا می تواند 

رفتار عمومی را نیز مدیریت کند.
مدیر مســئول کیهــان در ادامه به تفســیر ایــن تعبیر 

رهبر معظم انقلاب درباره جنــگ نرم پرداخت که در دیدار 
بسیجیان فرموده بودند: »در جنگ سخت، جسم ها به خاک 
و خون کشیده می شوند، ولی روح ها پرواز می کنند و می روند 
به بهشــت؛ امّا در جنگ نرم، اگر خدای نکرده دشمن غلبه 
بکند، جسم ها پروار می شــوند و سالم می مانند، ولی روح ها 
می رونــد به قعر جهنم؛ فرقش این اســت؛ لــذا این خیلی 

خطرناک تر است«.
شــریعتمداری با اشاره به آیه 16 ســوره مبارکه حشر، 
گفت:  خدای متعال فرمود »کمثل الشــیطان اذ قال للانسان 
اکفــر فلما کفــر قال انــی بری ء منک انی اخــاف الله رب 
العالمین«. یکی از کارهای شــیطان همین اســت. به انسان 
می گویــد کفر بورز،  وقتی کفر 
ورزیــد،  می گویــد مــن از تو 
بیــزارم و از خداوند، پروردگار 

جهانیان می ترسم.
دیگر ماشین جنگی 

صدرنشین نیست
در  کیهان  مدیرمســئول 
ادامــه به جایــگاه قدرت نرم 
پرداخــت و گفــت:  امروز در 
فرمول قدرت، دیگر ماشــین 
جنگی صدرنشــین نیست. نه 
اینکه جایی نداشــته باشــد، 
صدرنشین نیست. به تعبیری 
توپخانه هــا از نفس افتاده اند. 
نــه اینکه گلوله ای شــلیک نکنند، کــه می کنند، اما جای 
خودشــان را به رســانه ها داده اند. این رسانه ها هستند که 
گلوله های توهم زا شــلیک می کننــد و در پی تغییر باورها 
هســتند. همان چیزی کــه حضرت آقا به عنــوان یکی از 

اهداف اصلی نفوذ از آن یاد کردند.
مدیرمســئول کیهان خطاب به کارآموزان باشگاه توانا، 
گفت:  واقعیت این اســت که شــماها باید نقش »تنگه دار« 
را بازی کنید. در جنگ احد رســول خــدا)ص( عده ای را 
به حراســت و پاســداری از تنگه احد گماردنــد. فرمودند 
هر اتفاقی افتاد، تنگه را رهــا نکنید. ولی آنها وقتی جنگ 
را مغلوبــه دیدنــد، و دیدند که در میدان غنایم دســت به 
دســت می شــود، تنگه را رها کردند. غنیمت را در میدان 
دیدند، اما خالد ابن ولید را که در پس تنگه با لشــکریانش 
آمــاده بود، ندیدنــد و نهایتا در جنگ شکســت خوردند. 
رســانه، امروزه تنگه احد اســت. هر اتفاقــی بیفتد، اینجا 
نباید رها شــود. حضرت امیــر)ع( در جریان جنگ جمل 
وقتی پرچم را به دســت فرزندشــان محمد حنفیه دادند، 
 خطبه کوتاهی می خوانند که خطبه 11 نهج البلاغه اســت. 
می فرمایند »تزَُولُ الجِْبَالُ وَ لاَ تزَُلْ، عَضَّ عَلی ناَجِذِکَ، اءَعِرِ 

َ جُمْجُمَتَکَ... اگر کوه ها از جای کنده شــوند، تو ثابت و  اللهَّ
استوار باش، دندان ها را بر هم بفشار، کاسه سرت را به خدا 
عاریــت ده، پای بر زمین میخکوب کــن، به صفوف پایانی 
لشکر دشمن بنگر، از فراوانی دشمن چشم پوش و بدان که 
پیروزی از سوی خدای سبحان است«. شما وظیفه تان این 
است که از این تنگه مراقبت و محافظت کنید و طبعا برای 
این امر، لوازم و مقدماتی هست که کار حرفه ای،  بخشی از 

این لوازم است.
بنای انقلاب بر اسلام ناب است 

شریعتمداری با تاکید بر اینکه در کار رسانه ای، نگاه باید 
نگاه اخروی باشد، گفت: بیرون خانه ائمه اطهار و معصومین 

هیچ خبری نیســت. »یا سبو، 
یا خم مــی، یا قدح باده کنند، 
یک کف خــاک درین میکده 
ضایع نشــود«. بنــای انقلاب 
مــا بــر اســلام ناب اســت. 
از همین  گره گشایی هایش هم 
از وظایفی  مسیر اســت. یکی 
این  برعهده مان اســت،  ما  که 
از زاویه اسلامی به  اســت که 
عرصه رســانه نگاه کنیم. البته 
قطعــا منظور این نیســت که 
شما رسانه را به شکل نمادهای 
دینــی و اســلامی دربیاورید،  
منظور این اســت که محتوا و 

جهت گیری و هدف گذاری، باید بر مبنای اسلام ناب باشد.
مدیر مســئول کیهان در ادامه به توصیه رهبر انقلاب به 
یکی از مسئولان فرهنگی کشور اشاره کردند که حضرت آقا 
فرموده بودند)نقل به مضمون(  »شــما کارتان تبلیغ و ابلاغ 
است،  یعنی باید پیام را برسانید. اگر مخاطبان نیامدند، شما 
بروید سراغشــان)و اشاره شــان به جوان ها بود(. این را هم 
از ذهنتــان بیرون کنید که جوان ها آمادگی بیشــتری برای 
پذیرش فســاد دارند،  اصلا این طور نیســت. آنها پاک ترین 
نهادها را بــرای پذیرش حق دارند و اگر دیدید آنها نیامدند، 
شــما سراغشــان بروید و اگر دیدید قالبی که شما انتخاب 
کرده اید برایشان قابل هضم نیست قالب را تغییر دهید. قالب 
را تغییر دهید نه محتوا را«.  محتوا اگر تغییر داده شد، همان 

تحریف است و همان مشکلی است که دیگران داشتند.
منافقین به بهانه جذابیت 

محتوای اسلام را تحریف کردند
شــریعتمداری با اشــاره به تحریف محتوای اســلام به 
وســیله منافقین به بهانه جذابیت، گفت: منافقین از همین 
جا شــروع کردند. جاذبه های ظاهــری را واقعا جاذبه تلقی 
کردند و سراغشــان رفتند. بعد مجبور شــدند مسیرشان را 

بــا جاذبه ها همخوان کنند. ســرکردگان منافقین می گفتند 
مارکسیسم علم مبارزه است، این مسیر را اصل گرفته بودند 
و برای اینکه جاذبه ایجاد کنند، خود را با این مسیر همخوان 
می کردند. برای مثال در مارکسیســم هست که مالکیت باید 
با تولید باشد. وقتی از آنها سوال می شد که پس درباره آیات 
ارث در قرآن کریم چه می گویید، پاســخ می دادند آیات ارث 
منســوخ شده است! شاعر گفت »شــد غلامی که آب جوی 
آرد، آب جوی آمد و غلام ببرد«. وســط راه منحرف شــدند 

و راه کج کردند.
شــریعتمداری تاکید کرد:  از این دایره باید مراقبت کرد. 
وقتی اســلام ناب آمد همه جا را فتح کرد. وگرنه اسلام های 
قبلی جاذبه ای نداشتند.داســتان ما از موقعی شروع شد که 
اســلام ناب آمد و به کرسی حاکمیت نشست. خدا خیلی به 
شــماها لطف کرده است که در این دوره هستید. خیلی خدا 
را شــکر کنید. ما دلمان می خواهد شــما وقتی این مسیر را 
طی می کنید از گردنه ها به سلامت عبور کنید. مراقب باشید 
کانون اصلی همین اســلام ناب است. همه فلش های دشمن 
هم به همین سمت است و نهایتا به این نقطه ختم می شود. 
امــام)ره( در اواخر حیات طیبه شــان، از اســلام آمریکایی 
می نالیدند. خطر اصلی همین اســت. تقابل بین اسلام ناب و 
اسلام آمریکایی است. اسلام آمریکایی سراب است، ظاهر آب 

را دارد، ولی تشنه را سیراب نمی کند.
مدیرمســئول کیهان گفت:  چون اســاس و مبنا اسلام 
ناب اســت، باید این را حفظ کرد. بــه قول حضرت امیر)ع( 
این علم را جز اهل بصیــرت نمی توانند بلند کنند. حتما به 
قرآن مراجعه کنید. وظیفه خودتان بدانید حداقل روزی یک 
حزب قرآن بخوانید و در آن تعمق کنید. نهج البلاغه را حتما 
بخوانید. صحیفه سجادیه را حتما بخوانید. نهج البلاغه دنیایی 
اســت. وقتی وارد می شــوید می بینید که پاسخ بسیاری از 

سوالاتتان آنجاست.
انسان را باید از این 
چهار ویژگی شناخت

شــریعتمداری در ادامــه 
پاســخ های  مثالــی درباره  به 
سوالات  پرسش  به  نهج البلاغه 
امروز اشاره کرد و گفت:  برای 
مثــال، برای تشــخیص اینکه 
باید رئیس جمهور  چه کســی 
شــود، می تــوان ملاک هــای 
حضــرت  کــه  چهارگانــه ای 
به  امیــر)ع( در فرمــان خود 
مالک اشتر برمی شمارند، را مد 
نظر قرار داد. انســان را باید از 
این چهار ویژگی شناخت: حزبش، حربش، مردم و بیت المال. 
با چه کسانی دوستی دارد؟ با چه کسانی دشمن است؟ مبادا 
با مومنان دشــمنی بورزد و با فاســدان دوست باشد! چقدر 
نسبت به بیت المال حساسیت دارد؟ مبادا مردم را برده بداند!
 شریعتمداری درباره باشگاه خبری- فرهنگی توانا گفت: 
خیلی خوشحال شدم وقتی شنیدم که چنین ساز و کاری در 
نظر گرفته شــده و فکر می کردم که هنوز در مراحل اولیه به 
معنی گام های اول است ولی امروز دیدم که گام های بلندی 
برداشته شده اگرچه هنوز راه باقی است. این یک نیاز بسیار 
جدی و محسوس بوده و هست؛ و فکر می کنم هرچه پیش تر 
و جلوتر برویم، این نیاز را بیشــتر احســاس می کنیم و این 
نیاز هیچ وقت تمام شــدنی نیست. ســختی در راه خدا لذت 
دارد. شاهد امروز قاضی فرداست. روزی که روز حساب است، 
خواهید دید که این پاســداری و نگهبانی شما از این تنگه ها 

چقدر ارزشمند بوده است.
گفتنی اســت باشــگاه خبــری- فرهنگی توانــا که از 
زیرمجموعه های معاونت پژوهش و آموزش خبرگزاری فارس 
است، از سال 1387 تاسیس شده و صدها نیروی متخصص و 
متعهد را به جبهه رسانه ای انقلاب اسلامی تقدیم کرده است.

مدیرمسئول کیهان در مراسم افتتاح باشگاه خبری- فرهنگی توانا: 

خنجر شمر را کسانی تیز کردند که ادعای صلح طلبی داشتند
ارزش رسیدگی به انسان ها

امام علی)ع(: از کفاره گناهان بزرگ به فریاد مردم رسیدن 

و آرام کردن غم دیدگان است.
نهج البلاغه/ حکمت ۲۴

آزمایش عملیاتی سامانه پدافند هوایی اس300 تحت عنوان 
رزمایش دماوند با حضور مسئولان لشکری و کشوری در میدان 

تیر یکی از یگان های پدافندی کشور با موفقیت انجام شد.
به گزارش فارس، سامانه موشکی اس300 که اخیرا ایران از روسیه 
خریداری کرده است، با موفقیت در میدان تیر یکی از یگان های پدافند 

هوایی و در جریان رزمایش دماوند تست شد.
ارزیابی توانایی ســامانه اس300 در درگیری با اهداف دارای سطح 
مقطع راداری پایین، تهدید های بالســتیک و بررســی میزان توانمندی 
تخصصی و عملی افسران جوان قرارگاه پدافند هوایی در بکارگیری این 

سامانه از اهداف رزمایش دماوند بود.
در رزمایش دماوند آزمایش کامل این سامانه توسط کارکنان ایرانی 
و با سناریوهای شبیه سازی شــده مطابق با تهدید های روز دنیا تمرین 
و مراحل کشــف، شناسایی، رهگیری و درگیری توسط سامانه اس300 
انجام و عملکرد این ســامانه در محیط جنگ الکترونیک مورد ارزیابی 
قرار گرفت و با شــلیک موشــک از این ســامانه اهداف مورد نظر مورد 

اصابت قرار گرفته و منهدم شدند.

سامانه پدافندی اس300 
با موفقیت آزمایش شد

رئیس جمهور گفت: ما انســانیم و نیاز به شادابی 
و خوشــحالی داریم مردم بدون شادی و خوشحالی 

نمی توانند از مشکلات فراوان زندگی عبور کنند.
حجت الاسلام حســن روحانی رئیس جمهور در مراسم 
آئین  تجلیل از نشــان آوران المپیــک و پارالمپیک 2016 و 
قهرمانان سال 1394 که در محل سالن اجلاس سران برگزار 
شد، طی سخنانی اظهار داشت:ورزش وقتی به صحنه جهانی 
می رود و مسئله مسابقات در ســطح منطقه و جهان مطرح 
می شــود تبدیل به یک موضوع ملی می شود. لذا مسائلی که 
تعلق به فرد، شهر، قومیت و مذهب خاص ندارد و تمام اتباع 
ایرانی یکپارچه نســبت به آن تأثیر می پذیرند، آن موضوع از 

دید ملی برای ما فوق العاده اهمیت دارد.
رئیــس جمهور در ادامه تصریح کرد: تمامیت ارضی یک 
موضوع ملی است، همچنین حاکمیت ملی یک موضوع ملی 
به شمار می رود. از سوی دیگر انتخابات سراسری یک موضوع 
ملی است همچنین هنر ایرانی، علم و دانش ایرانی و ایرانیان 
یک موضوع ملی هستند. از سوی دیگر برخی از مشکلات ما 
ملی اســت، مسائل و نارسایی ها در زمینه محیط زیست ملی 
اســت، نارسایی ها در زمینه آب، مسائل اقتصادی و معیشتی 
ملی اســت، ما یک ملت واحدیم و یک قانونی اساسی داریم، 
دارای یک کشــوریم، یک رهبر عزیز و بزرگوار داریم و یک 
دولت و مجلــس داریم و همه تلاش ما باید غرور و افتخار و 
عظمت این سرزمین و ملت باشد.روحانی تأکید کرد: ایران و 
ایرانی 2 واژه و کلمه ای است که در همه مسائل ملی ما باید 
به آن توجه کنیم.روحانی ادامه داد: هیچ چیز مهمتر و بالاتر 
از امید برای یک ملت نیست، اگر ما به آینده خودمان امیدوار 
نباشیم و احساس نکنیم گشــایش پیش روی ما است، آنجا 
حرکت، تلاش، تعالی متوقف خواهد شــد. چطور امکانپذیر 
اســت ملتی به آینده خودش امید نداشته باشد اما در عین 

حال بتواند به تلاش و کوشش خودش ادامه دهد.
رئیس جمهور اضافه کرد: عده ای هستند که می خواهند 
مــردم را همواره به هر بهانه ای ناامیــد کنند. ایجاد ناامیدی 
ضربه به حرکت ملی اســت. همچنین ایجاد ناامیدی مأیوس 
کــردن جامعه از حقیقت اســت. چرا بعضــی  لیوان آب را 
همیشــه نصفه خالی اش را  می بیننــد و نصفه پر آن را هیچ 
موقع متذکر نمی شــوند.وی افزود: امید یک ســبد است، ما 
نیاز به ســبد امید داریم، همان طور که شما در ارز خارجی 
برای مقایســه پول ملی و ریال با یک سبد مقایسه می کنید، 

آن سبد ممکن اســت دلار، یورو و یا ین هم باشد لذا تعداد 
زیادی ارزهای خارجی جمع شود. این سبد امید یک بخشش 
مربوط به اقتصاد اســت، اقتصاد ما باید درست حرکت کند و 

مردم باید نسبت به سود سرمایه شان امیدوار باشند.
رئیس جمهــور تأکید کرد: مردم باید نســبت به آینده 
زندگی شــان امیدوار باشــند، ثبات در مقررات، برنامه ریزی 
صحیح، حرکت درســت اقتصادی به مــردم امید می دهد و 
امید اســت که مــا را وادار می کند که صبــح از خانه خارج 
شویم، دنبال شغل و کار و تلاشمان و فعالیت مان بپردازیم. 

روحانی تأکید کرد: همچنین یک بخش دیگر آن فرهنگ 
و هنر اســت، وقتی هنر شما در سطح جهانی درخشش پیدا 
می کند، وقتی فیلم و موســیقی شــما می تواند در ســطح 
منطقه و جهان بدرخشــد این جزو ســبد امید شماســت، 
وقتی دیپلماســی شما در سطح جهان حرکت درست دارد و 
موفقیت ها را می آفریند و توطئه ها را می شکند و تحریم ها را 
پــس می زند و حقوق ملت را تثبیت می کند و روابط ما را در 
جهان در مسیر تعامل قرار می دهد، این دیپلماسی و امید به 

آینده جزو سبد امید ما است.
روحانی ادامه داد: یک بخشی از این سبد امید مربوط به 
بخش سلامت جامعه، ورزش و قهرمانی می شود. قهرمانان ما 

امیدآفرین و نشاط آفرینند
وی ادامــه داد:. ما انســانیم و نیاز به شــادابی، لبخند، 
خوشــحالی داریــم و فکر نکنیــم که مردم بدون نشــاط و 
خوشــحالی و چهره باز می توانند از مشکلات فراوان زندگی 
عبور کنند. ورزش آرامش آفرین و نشــاط آفرین است. البته 
خود ورزش یک آثار بســیار فراوانی دارد و دیدن مسابقات و 

ورزش های قهرمانی هم لذت خاص خودش را دارد.
روحانی افزود: خوشــبختانه مسابقات جهانی، المپیک و 
پارالمپیک و مســابقات منطقه ای، این مسابقات در گذشته 
بیشــتر مردانه بــود، قهرمانان، مردان بودند، مســابقات در 
گذشــته بیشــتر مردانه بــود، امروز بحمــدالله نیم دیگری 
از جامعــه ما بانــوان و زنان ما وارد صحنــه ورزش و رقابت 
شده اند، هم پاســدار فرهنگ ایرانی و اسلامی هستند و هم 
پاســدار قدرت و توانمندی ملی در صحنه ورزش هســتند، 
بانوان پرافتخار ما در همین ماه های گذشته از کیمیا تا زهرا 
و تا ساره چه نشاطی را در جامعه ما به وجود آوردند. زنان و 

مردان ما و همه را خوشحال کردند. 
وی ادامه داد: بسیار مهم است که زنان ما در باشگاه های 
ورزشــی خودشــان، در مســابقات مربوط به خودشان، در 
تلاش ها و قهرمانی هایشــان در ســطح جهانی آن هم وقتی 

مــا می بینیم یک بانــوی باعظمت ایرانی که آشــنا به همه 
تکنیک های ورزشــی است، تلاش و مجاهده و زحمات ماه ها 
و سال های خودش را به منســه ظهور می  رساند و در سطح 
جهانــی به نمایش می گذارد و همراه با آن حجاب و عفاف و 
فرهنگ ایرانی و اســلامی را هم در برابــر دید جهانیان قرار 

می دهد، این افتخار مضاعف برای ما است.
رئیس جمهور تأکید کرد: ما بسیار خوشحالیم که زنان و 
بانوان جامعه ما در صحنه جامعه و در همه امور مهم از جمله 
در راهپیمایی که زنان همانند مردان حضور دارند، همچنین 
در عزاداری ها، در روز عاشــورا و ســایر ایــام همانند مردان 
حضــور دارند، همچنین در زمــان انتخابات پای صندوق آرا 
همانند مردان حضور دارند، همچنین در باشگاه های ورزشی 
در مسابقات جهانی و مدیریت جامعه حضور پیدا می کنند و 
همچنین در مناسب مدیریتی حضور پیدا کرده اند، آن دوران 
دیگر ســپری شد که زن فقط آشــپزی و بچه داری کند که 
البته آن هم سرجای خود با اهمیت است اما نمی توان وظایف 
زنــان را درون خانه منحصر کرد؛ یعنی خدا خیابان، جامعه، 
جنــگل، دریا، کوه و همه عالم را برای همه مردها آفریده؟! و 
یک آشپزخانه سه در چهار را برای زنان آفریده؟! معلوم است 

که این حرف غلط است.
به گزارش فارس رئیس جمهور خاطرنشان کرد: امسال 
که سال اقتصاد مقاومتی و اقدام و عمل است، اقتصاد ما هم 
به ورزش ارتباط دارد. بخشــی از ورزش ما، اقتصاد ورزشی 
است و ابزار و وسائل ورزشی، ورزش می تواند توریسم ورزشی 
را به همراه داشته باشــد. همچنین ورزش می تواند بالاتر از 
اقتصاد با ایران هراســی بجنگد. همچنیــن ورزش می تواند 

گفت وگوها و تعامل با جهان را به وجود بیاورد.
وی گفت :  شــما در کرمانشاه چکار کردید؟ شما دولت 
آمریکا را شرمنده کردید. به کشتی گیران ویزا دادید و مردم 
بزرگوار کرمانشــاه میهمان نوازی کردنــد و دنیا هم قضاوت 
کرد؛ این عظمت ایران بود یا عظمت دیگران؟ لذا این عظمت 
ایران بود، ما در کنار ورزش، تعامل ســازنده با جهان را هم 
داریم، ما در کنار ورزش نشــاط برای اقتصاد را هم داریم، ما 
در کنار ورزش جاذبه گردشــگری را هم به وجود می آوریم. 
پس ورزش هم امنیت ملی، وحدت ملی، نشاط ملی، سلامت 
ملی و هم غرور ملی و فرهنگ ملی و اســلامی و هم اقتصاد 
مقاومتی اســت و هم ورزش می تواند ما را در توسعه پایدار 

قرار دهد.

روحانی در آئین تجلیل از قهرمانان ورزشی:

عبور جامعه از مشکلات زندگی نیازمند شادی است

در  امور خارجه کشــورمان  وزیر  محمدجواد ظریف 
دیدار با میشل سپن، وزیر اقتصاد فرانسه در محل دفتر 
مطالعات سیاسی و بین المللی وزارت امور خارجه با اشاره 
به سفر سال گذشــته حجت الاسلام روحانی به فرانسه و 
همچنین ســفر اخیر وزیر امور خارجه فرانسه به تهران 
و همزمان برگزاری کمیسیون مشترک اقتصادی بین دو 
به دنبال توسعه  ایران  افزود: جمهوری اســلامی  کشور 

روابط با فرانسه است.
وی برگزاری کمیســیون مشترک اقتصادی بین دو کشور را 
اقدامی قابل توجه در گســترش روابط دو کشور دانست و افزود: 
اراده مشــترک و سیاسی به منظور افزایش روابط همه جانبه دو 

کشور وجود دارد.
ظریف خاطر نشــان کرد: ما فرانسه را به عنوان یک شریک 
مهم اقتصادی و سیاســی تلقی کرده و شما در این سفر با بازار 
ایران و نیروی انســانی آن بیشتر آشنا خواهید شد. اقداماتی هم 
برای ســرمایه گذاری مشــترک در زمینه تولید اتومبیل صورت 

گرفتــه کــه می تواند گســترش 
بیشتری یابد.

در ادامه میشــل سپن، وزیر 
اقتصاد فرانســه نیز در این دیدار 
اظهار داشــت: فرانسه و ایران در 
اقتصــادی خیلی  روابط  زمینــه 
موفــق عمــل کرده اند. فرانســه 
جزئــی از اتحادیــه اروپا و توافق 
برجام بــوده و تلاش های خود را 
برای موفقیت آن انجام داده است. 
مقامات سیاســی و شــرکت های 
فرانســوی خواستار اســتفاده از 

فرصت ها و ظرفیت های موجود میان دو کشور هستند.
وی افزود: بســیاری از پروژه های اقتصادی بین دو کشــور 
همچــون صنعت هواپیمایی و اتومبیل ســازی اجرایی شــده و 
برگزاری کمیسیون مشــترک نیز نشان داد که توافقات بین دو 

کشــور به خوبی پیش می روند و تلاش ما این است که به اتفاق 
اتحادیه اروپا با ایران همکاری کنیم.

ظریف: افراط و تروریسم مرز نمی شناسد و مبارزه 
با آن نیاز به چاره اندیشی مشترک دارد 

وزیــر امور خارجه کشــورمان همچنین در دیدار ســفرای 

کشــورهای مشــترک المنافع، بــا تبریک بیســت و پنجمین 
ســالگرد استقلال این کشــورها، تشکیل کشــورهای جدید را 
یکی از مهمترین تحولات قرن بیســتم برشــمرد و افزود: برای 
جمهوری اسلامی ایران همه این کشورها از اهمیت فوق العاده و 

استراتژیک برخوردار است.
وزیر امــور خارجه کشــورمان، ثبات و امنیت کشــورهای 
مستقل مشــترک المنافع را ثبات و امنیت ایران توصیف کرد و 
افزود: جمهوری اســلامی ایران از ابتدای استقلال، امکانات خود 
را در اختیار همه همسایگان و دوستان خود قرار داد تا به ثبات، 

پیشرفت و امنیت آنها کمک کرده باشد.
وزیــر امور خارجه کشــورمان با اشــاره بــه همکاری های 
مشترک میان کشــورهای منطقه در زمینه های انرژی، حمل و 
نقل، اقتصادی، بازرگانی و امنیتی در طول 25 ســال گذشــته، 
افزایش و ارتقاء این همکاری ها را به نفع کلیه کشــورهای این 

منطقه خواند.
دکتر ظریف همچنین در حــوزه همکاری های انرژی گفت: 

ایــن همکاری ها و ارتقاء و توســعه آن می تواند این منطقه را به 
یکی از باثبات ترین و قابل توسعه ترین مناطق در آسیا و در واقع 

به پایتخت انرژی جهان تبدیل کند.
وزیر امور خارجه کشورمان همچنین به نگرانی مشترک در 
خصوص خطر افراط گرائی و تروریســم در منطقه اشــاره کرد 
و اظهار داشــت: افراط و تروریســم مرز نمی شناسد و باید برای 

مبارزه با آن چاره اندیشی مشترک به عمل آورد.
در این دیدار ســفیر ترکمنســتان به عنوان مقدم السفراء 
کشــورهای این منطقه ضمن تبریک بیست و پنجمین سالگرد 
برقراری روابط ایران و کشــورهای مشترک المنافع آن را صفحه 
جدیــدی در روابط و مــراودات دو جانبــه و موجد فرصت های 
فراوان توصیف کرد. سفرای کشورهای مشترک المنافع نیز ضمن 
تقدیر از وزارت امور خارجه برای برگزاری این مراسم و یادآوری 
همکاری های موثر جمهوری اســلامی ایران با کشورهایشــان از 
گســترش هر چه بیشــتر روابط با جمهوری اســلامی ایران در 

تمامی زمینه ها استقبال کردند.

رایزنی ظریف و وزیر اقتصاد فرانسه برای گسترش روابط تهران- پاریس

 پس از ریل گذاری بخشــی از خط آهن آستارا - آستارا در 
محدوده خاک کشــورمان، قطار جمهوری آذربایجان به صورت 

آزمایشی وارد ایران شد.
به گزارش خبرنگار ایرنا ، فرماندار آســتارا جمعه شــب در بازدید از 
ورود قطار جمهوری آذربایجان به خاک ایران در جمع خبرنگاران گفت: 
با هدف توسعه اقتصادی کشــور و مطابق تفاهم نامه همکاری جمهوری 
اسلامی ایران و جمهوری آذربایجان، قطار جمهوری آذربایجان به صورت 
آزمایشی وارد شهرســتان آستارا شــد.یونس رنجکش با اشاره به اینکه 
بخشــی از عملیات ریل گذاری در خاک ایران به طول 600 متر در حال 
اتمام است، افزود: با برنامه ریزی های صورت گرفته، ادامه مسیر ریل گذاری 
به سرعت انجام خواهد شــد تا با ایجاد بارانداز و تکمیل خط آهن رشت 
- آستارا، شــاهد تکمیل کریدور حمل و نقل شــمال - جنوب و تحول 
اقتصادی در کشور باشــیم.وی اضافه کرد: خط ریلی آستارا - آستارا در 
همکاری های دوجانبه بین ایران و جمهوری آذربایجان موثر خواهد بود و 

به تقویت روابط بین دو دولت و ملت منجر خواهد شد.
جمهوری اسلامی ایران و جمهوری آذربایجان در ابتدای سال جاری 
به منظور توسعه همکاری های اقتصادی، به ایجاد ارتباط ریلی دو کشور 
متعهد شده بودند و جمهوری آذربایجان با احداث هشت و نیم کیلومتر 
خط ریلی، قطار خود را به مرز ایران در آســتارا رساند و ادامه این طرح 
با امتداد دو و نیم کیلومتر و بارانداز مربوطه در آستارای ایران اجرا می 

شود و این طرح به عنوان دروازه اقتصادی ایران و اوراسیا خواهد بود.

فرصت ویرایش اطلاعات 
و ثبت نام جاماندگان کنکور ۹۶

مشاور عالی سازمان سنجش کشور گفت: افرادی که تاکنون 
موفق به ثبت نام در کنکور سراسری سال 96 نشده اند می توانند 

از 15 تا 18 اسفند ماه برای ثبت نام اقدام کنند.
حســین توکلی به خبرگزاری میزان گفت: ثبت نام برای شرکت در 
آزمون سراســری سال 96 دانشگاه ها و موسســات آموزش عالی از 19 
بهمن تا اول اســفند از طریق سایت سازمان سنجش کشور انجام شد و 
طی این مدت 881 هزار و 644 داوطلب نسبت به ثبت نام اقدام کردند.

توکلی با اشــاره به فراهم شدن شرایط برای آن دسته از داوطلبانی 
که موفق به ثبت نام در آزمون سراسری سال 96 نشده اند، تصریح کرد: 
داوطلبانی که موفق به دریافت کد ســوابق تحصیلی خود نشــده اند و 
یــا به هر دلیل دیگــر از ثبت نام جا مانده انــد می توانند در مدت زمان 
تعیین شــده ثبت نــام خــود را نهایی کننــد.وی افزود: شــرایط برای 
 ویرایــش اطلاعات افرادی که پیش از این ثبت نــام کرده اند نیز فراهم

 شده است.
به گفته توکلی، آزمون سراسری ســال 96 طی روزهای پنجشنبه 

پانزدهم و جمعه شانزدهم تیر ماه 96 برگزار خواهد شد.

قطار جمهوری آذربایجان
وارد خاک ایران شد

* در صفین هنگامی که حضرت امیر)ع( در 
اوج اقتدار بودند، اینها گفتند باید صلح کنیم. 
اما وقتی به عاشورا رسید، دیگر صحبت از 
صلح نکردند. وقتی به عاشورا رسید دیگر 
دم از صلح نزدند، گفتند صلح معنی ندارد، 

یا بپذیر و بیعت کن، یا تو را می کشیم.
* بنــای انقلاب ما بر اســلام ناب اســت. 
گره گشائی هایش هم از همین مسیر است. یکی 
از وظایفی که ما برعهده مان است، این است که 

از زاویه  اسلامی به عرصه رسانه نگاه کنیم.

* شــما )کارآموزان باشگاه توانا( باید 
نقــش »تنگه دار« را بــازی کنید. در 
را  عده ای  رسول خدا)ص(  احد  جنگ 
به حراست و پاســداری از تنگه احد 
گماردند. فرمودند هر اتفاقی افتاد، تنگه 

را رها نکنید.
* از های و هوی دشمن نهراسید و به 
قول امیرالمومنین)ع( اگر کوهها از جای 
کنده شوند، شما پا برجا بمانید و بدانید 

که نصرت از جانب خداست.
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